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Deltagere: Allan Feld, Per Holm, Stig Christensen og Poul Andersen 
Afbud: Helge Laursen, Egon Stenderup og Henrik Andersen 
 
Forberedelse af festugeflyvningerne 
 

Kiosk og forplejning 

 

• Per indkøber øl, vand og kaffe 

• Allan spørger Henrik om han vil købe pølsebakker, pølser og brød. Der er rigeligt med dyppelse. 

• Per bytter den tomme gule gasflaske 

• Stig medbringer en stor grill så vi har 2 i drift. 

• Gitte har lovet at komme og leder kiosken. 

• Vi besluttede at droppe morgenmaden om søndagen, da der har været beskeden interesse og stort 

madspild de seneste gange. Vi prioriterer at spare udgifterne. Der vil selvfølgelig være kaffe. 

• Prisniveauet og vareudbud fra Modelflyvningens dag fastholdes. 

Flyvepladsen 

 

• Det har været foreslået at tromle banerne ekstraordinært, men det blev fravalgt, da vi ikke kan nå 

det i tide. I stedet for bliver banerne ekstraordinært slået tæt og opsamlet med den store og lille 

klipper inden opvisningen. 

• Vi har vejskilte og ophængs-skilte nok. 

• Ronni sørger for toiletvogn søndag til onsdag. 

• Der renses fuger mellem fliserne på til dagen. 

Parkering 

 
Grauco har gennem Ronni lovet at slå det lange græs, så vi kan opsætte parkeringsplads som vi plejer. 
Han vil desuden reparere vejen. Vi har stænger og minestrimmel. 

 

Kommunikation 

• Allan udsender en notits liste over arbejdsopgaver til alle medlemmer. 

Medlemmer der aktivt bruger banerne opfordres til at stille op. 

• Der annonceres i JP lokalavisen for Lystrup og omegn. 

• Allan sender Helges annonce til bestyrelsen, så den kan deles videre. 

• Poul og Allan omdeler en notits til naboernes postkasser – måske med lidt godt vedlagt. 

Det sker hurtigst muligt og senest mandag 21/8. 
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Opvisningen 

• Vi skal finde en stævnekommentator til at tale i den store højttaler. Mikkel er foreslået. 

• Allan tilbyder Droneakademiet en lille bod under halvtaget. 

• Allan medbringer et lærer/elev arrangement og en egnet model søndag og onsdag ifald vejret og 

tilstrømningen tillader det. Måske gør Mikkel det samme. 

Ingeniørforeningen kommer om onsdagen. De har fået prøveture stillet i udsigt, og de kan medbringe 
egne modeller som grundlag for en snak og måske en flyvetru sammen med en instruktør (aht. 
forsikring). Det er aftalt at der kommer 22 ingeniører og som får en forplejning indeholdt i en fastpris. 
 

Andre emner 

• Der er forslag om at afhænde den lille (gamle) plæneklipper. 

Det er der enighed om at gøre, men vi afventer udviklingen på plæneklipperrobotområdet.  

Det skal også undersøges om den nye klipper med rimelighed kan køre med opsamleren og hvis ikke 

skal den bringes til det. 

• Vi skal have ny kameraovervågning sat op. Ronni har allerede været i gang. Stig kontakter Ronni for 

at koordinere. 

• Per har haft kontakt med Haderslev Mfk om et hegn de har sat op. Det er for at vurdere hvad vores 

tilsvarende omkostninger kan blive til det nye tilskuerhegn. Med samme set-up runder vi 20TKr. 

• Vores ’nye’ klubhus er ved at falde sammen.  Det bliver nødvendigt at finde et alternativ. Vi vurderer 

at en istandsættelse ikke vil stå mål med arbejde og omkostninger. Altså skal vi finde et nyt klubhus 

eller finde mulighed for at krybe sammen i det gamle. 

Skal der findes et nyt klubhus skal det være indenfor en økonomisk ramme på 70TKr. alt incl. 

• Per og Poul skal tale med vores leverandør af plæneklipperrobotter. Der er efter aftale ført logbog i 

juli, og der er desværre mange hændelse på begge robotter. Det er stærkt utilfredsstillende at syste-

met stadig ikke virker nu efter en hel sæson. Vi vil spørge leverandøren efter en forpligtende hand-

lingsplan før (IC4) toget er kørt af sporet. 

• Per og Allan tager sig sammen til at kontakte kommunen for at sikre opmærksomhed på vores flyve-

plads især i forhold til de annoncerede planer om at sætte området under vand. 

Udlejning af flyvepladsfaciliteter 

• Efter at vi gav tilsagn til et lokalt firma på en forespørgsel om brug af vores dronebane til aftest-

ningsformål, har vi ikke hørt mere. Vores tilsagn er stadig gældende. 

• Per skal sende regning for baneleje til Droneakademiet. 

• Droneakademiet har valgt at leje dronebanen på onsdage i efteråret. 

Det burde vi have afvist, og det vil vi gøre for de evt. kommende sæsoner.  

Vi vil anbefale torsdage. Allan meddeler det til Droneakademiet. 
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